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З А П И С Н И К  

Са прве редовне Скупштине Планинарског савеза Србије XXIII сазива, 

одржане 11 марта  2023. године у Великој Плани са почетком у 1200 часова 

 

 

1. Отварање седнице Скупштине 

Отварање Скупштине је започето химном Боже правде, после чега се присутним обратио 

Игор Матковић, председник општине Велика Плана, који је изразио захвалност што је 

Планинарски савез Србије изабрао Велику Плану за место одржавања Скупштине и позвао 

присутне на републичку акцију „Поход Карађорђевим стопама“ која ће бити одржана 29. 

априла т.г., а у оквиру прославе 20 година постојања ПК „Врбица“. Затим је приказан филм 

„ПК Врбица 20 година касније“ аутора С. Јовановића, након кога је Ненад Динчић, 

председник ПК „Врбица“, поздравио присутне и пожелео успешан рад током Скупштине. 

Председник Планинарског савеза Србије Исо Планић је присутнима пожелео 

добродошлицу и изразио захвалност локалној самоуправи за помоћ у реализацији 

Скупштине и тим поводом уручио захвалницу председнику општине Велика Плана. 

Захвалница је уручена и организатору ПК „Врбица“ за сарадњу и допринос развоју 

планинарства. 

Путем  кратког видео записа присутне је поздравио и пожелео успешан рад Игор Милошев, 

најуспешнији спортиста ПСС, а члан ПК „ЕСТ“ и АО Београд. 

Након поздравних обраћања председник Савеза је започео са вођењем седнице. 

 

2. Избор радних тела Скупштине 

Председавајући је предложио следећи састав радних тела: 

- Радно председништво: Исо Планић, Неда Милошевић и Дејан Филиповић 

- Верификациона комисија: Миломир Ћировић, Ивана Иванчевић и Маја Николић 

- Записничар: Јелена Радосављевић 

- Оверивачи записника: Зоран Контић и Милисав Чепић 

Сви предлози су једногласно усвојени. 

Председник ПСС је позвао своје сараднике: Ненада Лечића, Валентину Токовић, Андреја 

Ивошева и Светлану Вељковић, да се придруже радном председништву. 

 

3. Извештај верификационе комисије 

Верификациона комисија је константовала да од укупног броја уписаних 284 делегата, 

Седници присуствује 149 делегата од чега 132 са правом гласа и 17 делегата без права гласа. 

На основу овог извештаја утврђено је да постоји кворум за доношење одлука и да 

Скупштина може да почне са радом. 

 

4. Усвајање Дневног реда 

Предложен је Дневни ред као из Сазива са садржајем: 
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Д Н Е В Н И  Р Е Д  

1. Отварање седнице Скупштине 

2. Избор радних тела Скупштине 

- Радно председништво 

- Верификациона комисија 

- Записничар 

- Оверивачи записника  

3. Извештај верификационе комисије 

4. Усвајање предложеног Дневног реда 

5. Усвајање Пословника о раду Скупштине 

6. Извештаји о раду органа ПСС 

-Управног одбора 

-Начелништва и такмичарске комисије 

-Надзорног одбора 

-Већа части 

-Финансијски извештај 

7. Дискусија о поднетим извештајима 

8. Усвајање поднетих извештаја 

9. Додела признања 

10. Одлучивање о жалби на одлуку Већа части ПСС 

11. Разно 

Скупштина је једногласно усвојила предложени дневни ред. 

5. Усвајање Пословника о раду Скупштине 

Пословник о раду Скупштине достављен је делегатима електронским путем уз материјал 

за Седницу. 

С обзиром да није било примедби, исти је једногласно усвојен. 

 

6. Извештаји о раду  органа ПСС  

6.1. Управни одбор 

 Исо Планић, председник ПСС, сачинио је извештај о раду Управног одбора и 

представио присутнима. 

 Извештај се налази у прилогу записника, а исти ће бити приказан на сајту Планинарског 

савеза Србије (www.pss.rs). 

Ненад Лечић, потпредседник ПСС, је присутнима поднео извештај о пројектима у 

којима учествује ПСС. 
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 Извештај се налази у прилогу записника, а исти ће бити приказан на сајту Планинарског 

савеза Србије (www.pss.rs). 

 

6.2. Начелништво и такмичарске комисије 

 Валентина Токовић, начелник ПСС, је делегатима представила извештај о раду 

Начелништва. 

 Извештај се налази у прилогу записника и биће приказан и на сајту Планинарског савеза 

Србије (www.pss.rs). 

Андреј Ивошев, спортски директор ПСС, је делегатима представио извештај о раду 

Такмичарске комисије. 

 Извештај се налази у прилогу записника и биће приказан и на сајту Планинарског савеза 

Србије (www.pss.rs). 

6.3. Надзорни одбор 

 Драган Павловић је у име чланова Надзорног одбора представио извештај о раду којим 

се утврђује да није било неправилности у раду Савеза. 

 Извештај се налази у прилогу записника, а исти ће бити приказан на сајту Планинарског 

савеза Србије (www.pss.rs). 

6.4. Веће части 

 Бора Вељковић, председник Већа части, је присутне обавестио о поступцима Већа и 

поднетим пријавама и жалбама које су пристигле током 2022. године. 

 Извештај се налази у прилогу записника и биће приказан и на сајту Планинарског савеза 

Србије (www.pss.rs). 

6.5. Финансијски извештај 

 Генерални секретар Светлана Вељковић информисала је присутне о финансијском 

пословању ПСС у протеклој 2022. години. 

 Комплетан извештај је у прилогу записника, а исти ће бити приказан на сајту ПСС 

(www.pss.rs). 

 

7. Дискусија о поднетим извештајима 

7.1. Бранко Матић, (ПК „Повлен“ Ваљево), је указао да је Драган Павловић приликом 

излагања извештаја Надзорног одбора, грешком употребио термин биланс стања 

уместо биланс успеха. 

7.2. Борис Мићић, (ПСК „Победа“ Београд), је похвалио рад 23. Сазива ПСС и указао на 

велики број проблема које Управни одбор ПСС успешно решава. Обавестио је присутне 

да је Планинарски савез Србије једини кандидат за организатора скупштине ЕРА 2026. 

године када се уједно обележава и 125 година планинарства у Србији, а одлука о томе 

биће донета у октобру т.г. на годишњој скупштини ЕРЕ која се одржава у Пољској. 

Моли Комисију за планинарске терене ПСС да обради податке за Европске пешачке 

путеве који пролазе кроз Србију, а који би били послати Европској пешачкој 

асоцијацији зарад ажурирања листе верификованих европских пешачких путева. 
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8. Усвајање поднетих извештаја 

Након подношења извештаја Управног одбора, Начелништва, Такмичарске комисије, 

Надзорног одбора, Већа части  и Финансијског извештаја и  одржане дискусије, делегати су 

једногласно усвојили извештаје. 

 

9. Додела признања 

„Повељу за планинарско дело“ Планинарског савеза Србије за велики допринос у развоју 

планинарства у Србији добили су: Раде Радичевић (ПСД „Железничар“ Вршац), Валтер 

Гачуф (ПСД „Вршачка кула“ Вршац), Борисав Стефановић (ПСД „Стражилово“ Сремски 

Карловци), Емил Половина (ПД „Авала“ Београд) и Бранислав Бинић Бине (ПАК „Краљево“ 

Краљево). 

Плакете су  додељене Војкану Комадинићу (ПД „Сува планина“ Ниш) и Живојину 

Миљковићу (ПД „Сува планина“ Ниш). 

Захвалница је уручена Татјани Ивановић, председници  Планинарског савеза Црне Горе, 

која се захвалила на позиву и гостопримству и пожелела успешан даљи рад Скупштине. 

Захвалница је уручена  и Планинарском савезу Републике Српске, коју је у њихово име 

примио Горан Бурић. 

Валтер Гачуф се захвалио у име награђених на томе што Планинарски савез Србије цени 

њихов рад и да ово треба да им буде подстицај за још већи труд. 

10. Одлучивање о жалби на одлуку Већа части ПСС 

10.1. Неда Милошевић, председник Комисије за нормативна акта, дисциплински судија, 

члан Надзорног одбора, је присутнима прочитала одлуку Већа части којом се водичу 

Душку Поповићу из Београда изриче мера забране учешћа у раду радног тела ПСС-

Службе планинских водича ПСС у трајању од 1 (једне) године. Затим је прочитала и 

жалбу Душка Поповића на донету одлуку, којом он моли Скупштину ПСС да се укине 

или преиначи одлука Већа части. 

Одлука Већа части и жалба Душка Поповића су у прилогу записника. 

10.2. Миодраг Вујановић (ПСД „Копаоник“ Београд) је указао да је у одлуци Већа части 

речено да у члану 19 став 4 Правилника о начину и поступку издавања, обнављања и 

одузимања дозволе за рад спортских стручњака стоји да све врсте дозволе за рад важе 

за све спортске приредбе, док је у образложењу употребљен термин само или једино 

што у Правилнику не пише. Напоменуо је да Веће части ПСС може да изрекне меру 

забране учешћа у раду радног тела ПСС у трајању једне године или више, али не може 

да налаже Комисији за издавање, обнављање и одузимање дозволе за рад спортских 

стручњака да изврши одређене задатке. Закон о спорту Министарства спорта је 

националним спортским савезима чланом 27 став 6, 8 и 9 дало могућност за издавање 

лиценце лицима која су завршила одговарајуће акредитоване студијске програме и 

стекли одговарајуће стручно знање. Појашњење је дато Правилником  о дозволи за рад 

као подзаконском акту Министарсва спорта у члану 4 став 1 који даје право 

националним спортским савезима да уређују начин и ближе услове за издавање и 

обнављање дозволе за рад, док ставом 3 Министарство спорта даје сагласност на 

спортска правила из става 1 овог члана у складу са законом пре њихове примене. 

Правилник о начину и поступку издавања, обнављања и одузимања дозволе за рад 
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спортских стручњака нигде на наводи да је и када одобрен од стране Министарства 

спорта у складу са претходно наведеним ставом што је требало да стоји у преамбули 

где само пише да је усвојен на седници УО ПСС. Веће части и Комисија за издавање, 

обнављање и одузимање за рад спортских стручњака се нису позвали на члан 81 тог 

истог Правилника који дефинише услове под којима се неком може одузети дозвола, 

јер се на основу тог члана није могла одузети Душку Поповићу. Поставља питање да 

ли је Комисија за издавање, обнављање и одузимање за рад спортских стручњака 

радила у пуном саставу, јер је по Закону о спорту обавезно да у раду учествује лице 

које је акредитовано од високошколске установе са којом ПСС има склопљен уговор о 

сарадњи. Сматра да су у овом случају и доношењу одлуке пресудили лични односи и 

моли Скупштину ПСС да пажљиво размотри овај случај и донесе праведну одлуку, а 

то је укидање одлуке Већа части. Такође је напоменуо да Закон о спорту не препознаје 

одузимање дозволе за рад на одређени период. 

10.3. Бора Вељковић, председник Већа части ПСС, је образложио да је циљ ове одлуке да 

Душко Поповић своје активности усмери на рад ПСД „Копаоник“ из Београда чији је 

члан и уколико жели, своје удружење Алфа актив укључи у рад Планинарског савеза 

Србије. 

10.4. Зоран Контић (ПД „Авала“ Београд) је навео да док је био начелник Службе водича 

ПСС на дневном реду су неколико пута били поступци против Душка Поповића због 

чега је у више наврата било покушано да се ступи у контакт са њим али безуспешно. 

Сматра да би била штета, без обзира на очигледно кршење правила, да се трајно изгуби 

Душко Поповић као колега и апелује на председника друштва Копаоник да утиче на Д. 

Поповића да ступи у контакт са надлежнима у ПСС. 

10.5. Исо Планић, председник ПСС, је указао да су недвосмислено прекршена правила која 

намеће Закон о спорту и да ПСС не издаје дозволе за рад за активности ван Савеза. За 

Душка Поповића сматра да је изузетан планинар што се и види по његовим 

резултатима и нада се да ће се вратити у окриље ПСС. 

Након завршене дискусије, делегати су позвани да гласају.  

Скупштина је већинским гласање, са једним против и 18 уздржаних гласова, донела следећу 

ОДЛУКУ 

 ОДБИЈА СЕ жалба Душка Поповића на одлуку Већа части од 23.11.2022. године, као 

неоснована. 

 

11. Разно 

11.1. Борис Мићић (ПСК „Победа“ Београд) је називајући себе „хроничарем планинарске 

прошлости“ подсетио присутне на зачетке планинарства у Србији и да је 2021. године 

обележено 120 година организованог планинарства, а да су увелико почеле припреме 

за прославу 125 година, јер је 1901. године основано Српско планинско друштво, као 

прва планинарска организација у Србији из које су проистекле подружнице по 

градовима Србије, док је 1948. године основан Планинарски савез Србије. Присутни 

су упознати са светлим тренуцима историје и личностима који су утицали на развој 

садашње организације и који су омогућили да се бавимо овим лепим спортом. 
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11.2. Драган Божовић (ПД „Авала“ Београд) се захвалио Борису Мићићу на његовом 

излагању и допунио га са пар чињеница. 

11.3. Миодраг Вујановић (ПСД „Копаоник“ Београд), доставио је у писаном облику своје 

виђење проблема који се јављају у раду и активностима ПСД „Копаоник“ као и своје 

виђење рада Планинарског савеза Србије. 

Председник ПСС Исо Планић је позвао Миодрага Вујановића да присуствује на некој 

од наредних седница УО ПСС. 

11.4. Бобан Ђорђевић (ПД „Дели Јован“ Неготин), председник Планинарског савеза 

Тимочког региона, позвао је присутне да дођу и подрже акцију од посебног значаја 

„Стазама Старе планине“ која се одржава 12. августа т.г. 

11.5. Рада Јочић (ПД „Јосиф Панчић“ Београд) је предложила да се склопи уговор са 

Планинарским савезом Словеније који би омогућио да смештај у планинарским 

домовима у Словенији буде по приступачнијим ценама за планинаре из Србије. 

11.6. Новица Митић (ПК „Вукан“ Пожаревац) се захвалио што је ПСС доделио организацију 

манифестације Дани планинара клубу Вукан из Пожаревца и друштву Горњак из 

Петровца на Млави, и позвао присутне да дођу у Бању Ждрело од 17-18.06.2023.год. 

 

 

Седница Скупштине је завршена у 1540 

 Записничар Председавајући Скупштине 

  Ј. Радосављевић с.р.   Исо Планић с.р. 

 

 

 

 

 Оверивачи записника: 

 

 

________________________ 

 Зоран Контић 

 

 

________________________ 

    Милисав Чепић 


